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Vincent Candela, był defensor Giallorossich, udzielił wywiadu dla Radio 

Centro Suono Sport. Francuz odpowiedział m.in. na pytanie dotyczące

mercao.

- Poświęciłbym Dzeko, jednak Roma musi pozyskać kogoś jak Batistuta, snajpera,

napastnika decydującego pod bramką. Nie dałbym kolejnej szansy Dzeko, gdyż

Roma nie może więcej czekać, nadchodzi moment na zwycięstwo. Jeśli chodzi o

Pjanica, jest moim zdaniem wielkim graczem, ale jeśli miałbym sprzedać jednego z

trójki Manolas, Pjanic, Nainggolan, co jasne puściłbym Bośniaka. Oczywiście nie

zrozumiałbym sprzedaży jednego z tych piłkarzy, jeśli Roma, jak mówi publicznie,

ma zamiar wygrać. Jeśli chodzi o Digne, mam nadzieję, że zostanie w Romie. Spisał

się bardzo dobrze, bardzo się rozwinął, taktycznie ze Spallettim, ale nie sądzę, że

jest wart więcej niż 8-9 mln euro. W PSG nie znajdzie miejsca, zatem jestem

przekonany, że zostanie w zespole Giallorossich. Największe wrażenie zrobił na

mnie Nainggolan. Zaimponował mi jego rozwój i jego wszechstronność, gdyż grał

również jako trequartista w fazie ataku.
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